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Päätös  

Valtuutettu Piia Rautiola jätti valtuustoaloitteen Kannuslisän 
korottamisesta. 
 
Valtuutettu Timo Pajala toivoi wc-tilojen rakentamista Kitinkankaalle 
jääkiekkokaukalon läheisyyteen. 
 
Valtuutettu Ari Huuki toivoi keskustan katujen parempaa 
talvikunnossapitoa.  
 
Valtuutettu Teija Karppinen toivoi, että kouluterveydenhoitaja voisi 
käyttää Pikku-Takalon tiloja. 
 
Kaupunginvaltuusto päätti yksimielisesti merkitä edellä mainitut asiat 
tiedoksi sekä lähettää aloitteen kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 

 


